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Politikerinitiativ utbildningsnämnden 
 

 
Nacka kommun har sedan många år gått i täten för att erbjuda barnomsorg och pedagogisk 
verksamhet i många olika skepnader och driftsformer. Kommunen har haft som ledstjärna 
att försöka vara så lite detaljstyrande som möjligt samt ge anordnarna stor frihet att på 
bästa sätt utforma sin verksamhet efter barnens behov och på det sätt som de anser bäst. 
Kommunen har också strävat efter att vara så konkurrensneutral som möjligt för hur man 
behandlar anordnarna och betalar ut barnomsorgschecken. 
 
Barn är olika och behöver olika förutsättningar för att komma till sin fulla rätt. Att vi då som 
kommun kan erbjuda föräldrar en stor mängd olika pedagogiska omsorgsformer är en 
väldigt stor styrka. Däremot känns det konstigt att vi på så olika sätt värderar olika 
driftsformer där pedagogisk omsorg ersätts med ett mycket lägre belopp än barn i förskola.  
 
Tittar man på de kundundersökningar som görs så är föräldrarna till barn i pedagogisk 
omsorg (familjedaghem) minst lika nöjda med det pedagogiska arbetet som föräldrar till 
barn på de flesta förskolor.  
 
 
 
Därför yrkar jag 
 
-Att Utbildningsnämnden utreder kostnaden för att göra checkbeloppet för pedagogisk 
omsorg likvärdig med förskolechecken. 
 
-Att utbildningsnämnden i budgetarbetet med budgeten inför 2020 arbetar med likvärdiga 
checkbelopp för pedagogisk omsorg och förskoleverksamhet.     
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